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PROTOKÓŁ NR XLV/2023

Z OBRAD  XLV  SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  22 lutego  2023  r.

w  sali  sesyjnej  Starostwa  Powiatowego

1.  Otwarcie  XLV  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  XLV sesji Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i powitała  radnych,  Starostę

Nowotomyskiego  -  Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -  Marcina

Brambora,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę  Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę  Golon,  członków

Zarządu,  kierowników  jednostek  organizacyjnych  Powiatu,  kierowników  wydziałów  Starostwa

Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,  przedstawicieli  służb  mundurowych,  radnego  Sejmiku

Województwa  Wielkopolskiego  -  Adama  Cukier,  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum

Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance  -  Izabelę  Kałek,  Zastępcę  Dyrektora  Zespołu  Szkół

Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance  -  Barbarę  Gąsiorowską,  kierownika

gospodarstwa  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance  -  Józefa

Augustynek,  informatyków  oraz  pracowników  Biura  Obsługi  Rady  i Zarządu  Powiatu.

Przewodnicząca  oznajmiła,  że zwyczajem  jest,  przed  przystąpieniem  do obrad  rady,

składać  podziękowania  osobom,  które  w szczególny  sposób  przyczyniają  się do rozsławiania

Naszego  Powiatu.  Przewodnicząca  poprosiła  do siebie  przedstawicieli  Zespołu  Szkół  Rolnicze

Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w  Trzciance  (ZSRCKU).  Przewodnicząca  poinformowała,  że

co roku  odbywa  się ranking  najlepszych  szkół  prezentowany  przez,,Perspektywy",  a Zespół

Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance  zajął  w nim  6. miejsce  oraz

zdobył  Złotą  Tarczę  w kategorii  techników.  ZSRCKU  otrzymał  również  Złotą  Tarczę  w  dziedzinie

olimpiad.  Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  o  wręczenie  przedstawicielom  ZSRCKU w

Trzciance  listu  gratulacyjnego.

Starosta  odczytał  treść  listu  gratulacyjnego  i wyraził  zadowolenie,  iż kolejna  jednostka

oświatowa  Powiatu  Nowotomyskiego  znalazła  się  w tym  prestiżowym  rankingu.  Starosta

nawiązał  do wysokiego naboru do ZSRCKU w Trzciance na rok szkolny 2022/2023.  Starosta

dodał,  że Rada  Powiatu,  Zarząd  Powiatu  oraz  Powiatowe  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym

Tomyślu  powinni  być  dumni  z osiągnięcia  przez  Zespół  tego  sukcesu  i życzył  dalszego  rozwoju

dla  jednostki.

Dyrektor  ZSRCKU  podziękowała  za docenienie  wysiłku,  który  kadra  wkłada  w

kształcenie  młodzieży.  Dyrektor  oznajmiła,  że szkoła  to  zespół  ludzi  pracujących  wspólnie,  z

czego  jest  bardzo  dumna.  Dyrektor  podziękowała  za współpracę  Powiatu  ze szkołą  i opiekę

nad  nią.

Przewodnicząca  poinformowała,  że inne  szkoły  Powiatu  Nowotomyskiego  również

zajęły  dobre  pozycje  w rankingu,,Perspektywy".  Na 20. miejscu  rankingu  techników  znalazło

się  Technikum  im.  Stanisława  Staszica  w Nowym  Tomyślu,  na 90.  miejscu  Zespół  Szkół  nr 2 w

Nowym  Tomyślu,  na 96.  miejscu  Technikum  Zespołu  Szkół  w Opalenicy,  natomiast  w kategorii
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liceów  na 73. miejscu  znalazło  się Liceum  im.  Mikołaja  Kopernika  w Nowym  Tomyślu,  a na 110.

miejscu  Liceum  w Opalenicy.

Przewodnicząca  poprosiła  o wystąpienie  radną  Dorotę  Kaczmarek  i poinformowała,  że

Radna  zajęła  1. miejsce  w plebiscycie  Edukacji  2022  na najlepszego  nauczyciela  w kategorii

klas  0 -  3.

Starosta  odczytał  treść  listu  gratulacyjnego  i pogratulował  radnej  szczególnego

OSlęgnlęCla.

Radna  Dorota  Kaczmarek  oznajmiła,  że bardzo  cieszy  ją fakt,  iż Starostwo  Powiatowe

docenia  i wspiera  wysiłki  uczniów  i nauczycieli  naszych  szkół.  Radna  dodała,  że nie  jest  jedyną

osobą  z Powiatu  Nowotomyskiego,  która  została  wyróżniona  w plebiscycie  -  1. miejsce

zdobyła  Pani Kamila  Kosicka  z Przedszkola  w Bukowcu,  Pan Karol  Piotrzkiewicz  ze Szkoły

Podstawowej  w Kopankach,  Pani Justyna  Mańka  z Zespołu  Szkół  w Opalenicy  oraz  Szkoła

Podstawowa  w Jastrzębsku  Starym.  Radna  podziękowała  za docenienie  jej  starań,  rodzicom

uczniów  za nominację,  rodzinie  oraz  wszystkim  osobom,  które  wspierały  Radną.  Radna  dodała,

że dokładnie  rok  temu  gościła  w swoim  domu  delegację  nauczycielek  z Ukrainy.  Radna

stwierdziła,  że Powiat  Nowotomyski  wspiera  nie tylko  swoich  nauczycieli,  ale również  inne

potrzebujące  osoby.

Przechodząc  do  porządku  obrad  sesji  Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o

potwierdzenie  swojej  obecności  na sesji  drogą  elektroniczną.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na sali obecnych  jest  19 radnych  i stwierdziła

quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  I  do  protokołu.

Lista  obecności  gości  stanowi  załącznik  nr  2 do protokołu.

Przewodnicząca  dodała,  że  obrady  sesji  są  transmitowane  i nagrywane,  a

administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do  porządku  obrad  są pytania  lub  uwagi?

Starosta  w imieniu  Zarządu  Powiatu  wzniósł  o wprowadzenie  do porządku  obrad

projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  zgodnie  z właściwością  petycji  z dnia  16  lutego  br. w

sprawie  zwiększenia  świadomości  prawnej  dotyczącej  transplantacji  wśród  lokalnej

społeczności,  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej

i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,

na  które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2023  roku,  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  nadania

Statutu  dla Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu  oraz  projektu  uchwały  w sprawie

złożenia  wniosku  o zezwolenie  na utworzenie  oddziału  przygotowania  wojskowego  oraz

zobowiązania  do ponoszenia  kosztów  kształcenia  w oddziale  przygotowania  wojskowego.
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Przewodnicząca  poinformowała,  że każdy  projekt  uchwały  będzie  musiał  być osobno

poddany  pod głosowanie.  Jeśli  projekty  uchwał  zostaną  wprowadzone  do  dzisiejszego

porządku  obrad,  to Przewodnicząca  w odpowiednim  miejscu  odczyta  treść  ww.  projektów

uchwał.

Przewodnicząca  poprosiła  o uruchomienie  głosowania.

Głosowano  w sprawie:

Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przekazania  zgodnie  z

właściwością  petycji  z dnia  16 lutego  br. w sprawie  zwiększenia  świadomości  prawnej

dotyczącej  transplantacji  wśród  lokalnej  społeczności.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przekazania  zgodnie  z właściwością  petycji  z

dnia  16  lutego  br. w sprawie  zwiększenia  świadomości  prawnej  dotyczącej  transplantacji

wśród  lokalnej  społeczności.

Głosowano  w sprawie:

Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie

Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2023  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji

zawodowej  i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu

Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2023  roku.
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Głosowano  w sprawie:

Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  nadania

Statutu  dla Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  nadania  Statutu  dla

Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu.

Głosowano  w sprawie:

Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  złożenia  wniosku  o zezwolenie

na  utworzenie  oddziału  przygotowania  wojskowego  oraz  zobowiązania  do  ponoszenia

kosztów  kształcenia  w oddziale  przygotowania  wojskowego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  złożenia  wniosku  o zezwolenie  na utworzenie

oddziału  przygotowania  wojskowego  oraz  zobowiązania  do  ponoszenia  kosztów  kształcenia

w oddziale  przygotowania  wojskowego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że materiały  w  pierwotnym  zakresie  zostały

przekazane  drogą  elektroniczną,  sprawozdania  zostały  omówione  na posiedzeniach  komisji

branżowych,  a projekty  uchwał,  poza tymi  wprowadzonymi  na dzisiejszej  sesji do porządku

obrad,  zostały  przez  komisje  pozytywnie  zaopiniowane.

3. Przyjęcie  protokołu  z XLIV  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Przewodnicząca  oznajmiła,  że do protokołu  z XLIV sesji  nie wpłynęły  żadne  uwagi  na

piŚmie.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  protokół  z XLIV sesji  Rady  Powiatu.
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Głosowano  w  sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XLIV  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XLIV  sesji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w  okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym  oraz informacja  Starosty  Nowotomyskiego  z posiedzenia  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  z dnia  22 lutego  2023  r. stanowią  załącznik  nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w  okresie  międzysesyjnym  odbyło  się  sześć

posiedzeń  Zarządu  Powiatu.  Ostatnie  posiedzenie  Zarządu  odbyło  się dzisiaj,  w  związku  z tym

Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  o odczytanie  informacji  z Zarządu.

Starosta  odczytałlnformację  Starosty  Nowotomyskiego  z posiedzenia  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  z dnia  22 lutego  2023  r.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  jakieś  pytania  do  sprawozdania  i poprosiła  o

zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Pytań  nie  było.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  Starosty

Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w  okresie

międzysesyjnym  oraz  informację  Starosty  Nowotomyskiego  z posiedzenia  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  z dnia  22 lutego  2023  r.

5. Sprawozdanie  z działalności  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  2022  roku.

Sprawozdania  z działalności  komisji  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w 2022 roku  stanowią

załącznik  nr 4 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są jakieś  pytania  do sprawozdania  z działalności  Komisji

Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  kadencji  2018  - 2023  za 2022  rok i poprosiła  o

zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Pytań  nie  było.
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Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z działalności

Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  kadencji  2018  -  2023  za 2022  rok.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są jakieś  pytania  do sprawozdania  z działalności  Komisji

Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  kadencji  2018  -  2023  za 2022  rok  i poprosiła

o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Nikt  się  nie zgłosił.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z działalności

Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  kadencji  2018  -  2023  za 2022  rok.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są  jakieś  pytania  do sprawozdania  z działalności  Komisji

Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  kadencji  2018  -  2023  za 2022  rok i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Pytań  nie  było.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z działalności

Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  kadencji  2018  -  2023  za 2022

rok.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są  jakieś  pytania  do sprawozdania  z działalności  Komisji

Skarg,  Wniosków  i Petycji  kadencji  2018  -  2023  za 2022  rok i poprosiła  o zgłaszanie  się do

dyskusji  drogą  elektroniczną.

Nikt  się  nie zgłosił.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z działalności

Komisji  Skarg,  Wniosków  i Petycji  kadencji  2018  -  2023  za 2022  rok.

6.  Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych

stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat

Nowotomyski  za 2022  rok.

Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na poszczególnych  stopniach

awansu  zawodowego  w szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez Powiat  Nowotomyski  za 2022 rok

stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są jakieś  pytania  do sprawozdania  z wysokości  średnich

wynagrodzeń  nauczycieli  na poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  i

placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski  za 2022  rok  i poprosiła  o zgłaszanie  się

do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Nikt  się  nie zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  z wysokości

średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w

szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski  za 2022  rok.
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7. Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  za rok

2022.

Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  za rok 2022

stanowi  załącznik  nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w  Nowym

Tomyślu  o przedstawienie  sprawozdania  w formie  prezentacji  multimedialnej.

Dyrektor  PCS omówił  szereg  imprez  sportowo-rekreacyjnych  organizowanych  lub

współorganizowanych  przez  Powiatowe  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,  tj.:  Zimowe

Grand  Prix Powiatu  Nowotomyskiego  w biegach  na 5 km, wystawa  fotograficzna  ,,Jesień"

autorstwa  Wojciecha  Teleszyńskiego,  Siatkarski  Turniej  Kobiet  z okazji  Finału  Wielkiej

Orkiestry  Świątecznej  Pomocy,  Nauka  strzelania  sportowego  z broni  pneumatycznej  oraz

zawody  o Puchar  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,  Mistrzostwa

Wojewódzkiego  Sztabu  Wojskowego  w Poznaniu  w badmintonie,  SIX CUP -  piłkarski,  halowy

turniej  dla  młodych  adeptów  piłki  nożnej,  nocnyturniej  siatkówki  halowej,  turniej  halowej  piłki

nożnej  ministrantów,  Halowy  Turniej  Łuczniczy,  Wieczór  Sportów  Walki  -  Eliminator  Fight

Night  2, Turniej  Ćwierćfinałowy  Mistrzostw  Polski  U17M,  drużynowe  biegi  przełajowe  w

ramach  rywalizacji  SZS,,WieIkopolska",  VIII turniej  koszykówki  dziewcząt  o puchar  Starosty

Nowotomyskiego,  II Rajd rowerowy  z jajem  - edycja  wirtualna,  I Mistrzostwa  Powiatu

Nowotomyskiego  w brazylijskim  jujitsu,  rajd  nordic  walking  dla studentów  UTW  w Nowym

Tomyślu,  sportowy  dzień  dziecka  ze Stowarzyszeniem  KochaMY,  uroczyste  podsumowanie

sportowej  rywalizacji szkół w powiecie  nowotomyskim  w roku szkolnym  2021/2022,

uroczystość  100-lecia  Polonii  Nowy  Tomyśl,  maraton  Zumby,  skoczne  powitanie  wakacji  -

impreza  plenerowa  dla dzieci,  wakacyjne  zajęcia  brazylijskiego  jujitsu  dla dzieci,  Maraton

Fitnessu,  rajd  nordic  walking  w ramach  festynu  rodzinnego  we  współpracy  z PCPR w Nowym

Tomyślu,  biegi  dzieci  w ramach  Festynu  Rodzinnego  w Cichej  Górze,  sportowa  inauguracja

roku szkolnego 2022/2023  -  sztafetowe  biegi przełajowe  w Bolewicku,  Wieczór  Sportów  Walki

-  Eliminator  Fight  Night  3, Mistrzostwa  Polski  Seniorek  i Seniorów  w podnoszeniu  ciężarów,

Festyn  kulinarny  ,,W  mięsie  siła.  Polska  Wieprzowina",  Finał  Grand  Prix  Powiatu

Nowotomyskiego  w  biegach  ulicznych,  mikołajki  na  sportowo  dla  osób  z

niepełnosprawnościami,  Maraton  Zumby,  halowy  turniej  piłki  nożnej  BORUSJA  CUP,

Sylwestrowy  Rajd  Rowerowy.  Dyrektor  podziękował  Radzie  Powiatu  za wsparcie  i docenianie

działalności  prowadzonej  przez  Powiatowe  Centrum  Sportu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  jakieś  pytania  do  sprawozdania  i poprosiła  o

zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Pytań  nie  było.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z działalności

Powiatowego  Centrum  Sportu  w  Nowym  Tomyślu  za rok  2022.

8.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i

Porządku  w 2022  roku.
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Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  w

2022  roku  stanowi  załącznik  nr 7 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do  sprawozdania  Starosty  Nowotomyskiego  z

działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  w 2022  roku  są jakieś  pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  Starosty

Nowotomyskiego  z działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  w  2022  roku.

9. Podjęcie  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie:

a)  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2023  stanowi

załącznik  nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego  w Nowym  Tomyślu,

Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

Zespołu  Szkół  nr  2 w Nowym  Tomyślu,

Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu,

Zespołu  Szkól  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński
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Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV/383/2023  w

sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.

b)  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2023  -  2034

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2023  -  2034  stanowi  załącznik  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia

zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2023  -  2034

uwzględniono  zmiany  w zadaniu  wieloletnim  pn.,,Wyposażenie  środowisk  informatycznych

wojewódzkich,  powiatowych  i miejskich  podmiotów  leczniczych  w narzędzia  informatyczne

umożliwiające  wdrożenie  Elektronicznej  Dokumentacji  Medycznej  oraz  stworzenie  sieci

wymiany  danych  między  podmiotami  leczniczymi  samorządu  województwa"  oraz

zaproponowano  nowe  zadanie  inwestycyjne  wieloletnie  pn.  ,,Dzierżawa  urządzeń

kserujących".  Ponadto,  dokonano  aktualizacji  zmian  w wysokości  dochodów  i wydatków

budżetowych  uwzględnionych  w  uchwale  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2023.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2023  -  2034.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV/384/2023  w

sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2023  -  2034.

c)  przyjęcia  Programu  wspierania  edukacji  uzdolnionych  uczniów  szkół

ponadpodstawowych,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Powiat  Nowotomyski
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Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  Programu  wspierania  edukacji  uzdolnionych  uczniów

szkół ponadpodstawowych,  dla których  organem  prowadzącym  jest Powiat  Nowotomyski  stanowi

załącznik  nr IO do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Pytań  nie było.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

przyjęcia  Programu  wspierania  edukacji  uzdolnionych  uczniów  szkół  ponadpodstawowych,  dla

których  organem  prowadzącym  jest  Powiat  Nowotomyski.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV/385/2023  w

sprawie  przyjęcia  Programu  wspierania  edukacji  uzdolnionych  uczniów  szkół

ponadpodstawowych,  dla których  organem  prowadzącym  jest  Powiat  Nowotomyski.

d)  przekazaniazgodniezwłaściwościąpetycjizdnia16lutegobr.wsprawiezwiększenia

świadomości  prawnej  dotyczącej  transplantacji  wśród  lokalnej  społeczności

Projekt  uchwały  w sprawie  przekazania  zgodnie  z właściwością  petycji  z dnia 16 lutego  br. w

sprawie  zwiększenia  świadomości  prawnej  dotyczącej  transplantacji  wśród lokalnej  społeczności

stanowi  załącznik  nr Il  do protokołu.

Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  i poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji

drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

Sylwester  Kamyszek

Radny  zapytał,  kto  jest  wnioskodawcą  tej  petycji?  Czy jest  to stowarzyszenie,  czy też

grupa  osób?

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  odpowiedziała,  że jest  to osoba  fizyczna,  student  z województwa

śląskiego.  W ostatnim  akapicie  petycji  ta osoba  zastrzegła  sobie,  że nie wyraża  zgody  na

ujawnianie  swoich  danych  osobowych  na stronie  internetowej,  do czego  ma prawo.  Petycja

była  obradowana  na posiedzeniu  Komisji  Skarg,  Wniosków  i Petycji  w dniu  20 lutego  br.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:
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przekazania  zgodnie  z właściwością  petycji  z dnia  16 lutego  br. w sprawie  zwiększenia

świadomości  prawnej  dotyczącej  transplantacji  wśród  lokalnej  społeczności.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 2, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek

Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (2)

Sylwester  Kamyszek,  Władysław  Napierała

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XLV/386/2023  w sprawie  przekazania  zgodnie  z właściwością  petycji  z dnia 16  lutego  br. w

sprawie  zwiększenia  świadomości  prawnej  dotyczącej  transplantacji  wśród  lokalnej

społeczności.

e)  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2023  roku

Projekt  uchwały  w sprawie  określenia

osób niepełnosprawnych  zamieszkujących  na

przeznaczone  środki Państwowego  Funduszu

stanowi  załącznik  nr 12 do protokołu.

zadań z zakresu rehabilitacji  zawodowej  i społecznej

terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną

Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych  w 2023 roku

Przewodnicząca  poinformowała,  że w grudniu  Rada podjęła  uchwałę,  w której  była

mowa  o wydatkowaniu  zaliczkowym,  a w tej chwili  wskazane  są już konkretne  kwoty  na

poszczególne  zadania.  Przewodnicząca,  z uwagi  na długą  treść,  nie odczytała  projektu  uchwały

i poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Pytań  nie było.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób niepełnosprawnych

zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2023  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)
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Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV/387/2023  w

sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2023  roku.

f)  zmiany  uchwały  w sprawie  nadania  Statutu  dla Powiatowego  Urzędu  Pracy  w

Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w sprawie  nadania  Statutu  dla Powiatowego  Urzędu

Pracy  w Nowym  Tomyślu  stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu.

Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  i uzasadnienie  i poprosiła  o zgłaszanie  się

do  dyskusji  drogą  elektroniczną.

Pytań  nie  było.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

zmiany  uchwały  w sprawie  nadania  Statutu  dla  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym

Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV/388/2023

zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  nadania  Statutu  dla  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym

Tomyślu.

g)  złożenia  wniosku  o zezwolenie  na utworzenie  oddziału  przygotowania  wojskowego

oraz  zobowiązania  do ponoszenia  kosztów  kształcenia  w oddziale  przygotowania

wojskowego

Projekt  uchwały  w  sprawie  złożenia  wniosku  o zezwolenie  na utworzenie  oddziału

przygotowania  wojskowego  oraz  zobowiązania  do  ponoszenia  kosztów  kształcenia  w  oddziale

przygotowania  wojskowego  stanowi  załącznik  nr 14  do protokołu.
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Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały uzasadnienie.  Przewodnicząca

poinformowała,  że  w  uzasadnieniu  do  uchwały  wystąpił  błąd  w  tytule  i jest  słowo

,,podnoszenia,  a winno  być ,,ponoszenia".  Przewodnicząca  dodała,  że ze swojej  strony

dopilnuje  tego,  aby  było  to  poprawione  w uchwale,  którą  będzie  podpisywać.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

Maria  Galas

Radna  zapytała,  co zainspirowało  do wprowadzenia  dzisiaj  tej  uchwały  pod  obrady?

Radna  zapytała  również,  kogo  to  będzie  dotyczyć?  Czy młodzieży,  czy  osób  dorosłych?  Radna

zapytała,  jaka  będzie  subwencja,  bo w uchwale  zobowiązujemy  się  do ponoszenia  kosztów,

czyli  jest  to  jakieś  zobowiązanie  dla  budżetu  Powiatu.

Andrzej  Wilkoński

Starosta  odpowiedział,  że  z inicjatywą  utworzenia  takiego  oddziału  wystąpił

Komendant  Wojskowego  Centrum  Rekrutacji  w Nowym  Tomyślu.  Jest  to  szerszy  plan  związany

z aktualną  sytuacją  geopolityczną.  Jest  to  związane  ze szkoleniem  młodzieży  w naszej  szkole.

Jedna  z klas o profilu  logistycznym  będzie  miała  rozszerzone  kształcenie  o przygotowanie

wojskowe.  Jeżeli  chodzi  o koszty,  to na pewno  nie będzie  zrefundowany  w całości  zakup

mundurów.  Starosta  przypomniał,  że kiedyś  były  w dwóch  szkołach  klasy  mundurowe,  gdzie

w jednej  szkole  za mundury  płacili  rodzice,  a w drugiej  było  zapłacone  z budżetu  Powiatu.

Starosta  dodał,  że w  tej  chwili  80%  kosztów  będzie  płacone  z subwencji,  czy  też  dodatkowych

środków  związanych  z tą  umową.  Subwencja  będzie  zwiększona  o 5% na każdego  ucznia,  który

będzie  w  takiej  klasie.  Projekt  tej  uchwały  jest  na dzisiejszej  sesji,  ponieważ  termin  na złożenie

wniosku  jest  do 31 marca.  Z posiadanych  informacji  wynika,  że będzie  zgłoszonych  około  150

jednostek  w całym  kraju  i to, kiedy  zostanie  złożony  wniosek  będzie  miało  duże  znaczenie.

Starosta  dodał,  że technik  logistyk  bardzo  dobrze  odnajduje  się na rynku,  a poszerzony  o

przygotowanie  wojskowe  może  przyczynić  się  do zatrudnienia  w instytucjach  wojskowych.

-  Marek  Nyćkowiak

Dyrektor  PCUW  poinformował,  że poprosił  o wprowadzenie  tego  projektu  uchwały  na

dzisiejszą  sesję  z uwagi  na to, że w tym  roku  będzie  przyjętych  120  takich  oddziałów

wojskowych.  Decydować  o utworzeniu  tych  oddziałów  będzie  kolejność  zgłoszeń  niezależnie

od terminu  końcowego.  Dyrektor  dodał,  że będzie  to normalna  klasa  technik  logistyk.  W

ubiegłym  roku  na tym  profilu  zostały  utworzone  trzy  oddziały  klas  pierwszych.  W  tym  roku  jest

o 10%  więcej  młodzieży  niż w roku  2022.  Powstaną  zapewne  dwie  lub  trzy  klasy  technika

logistyka  i jedna  z tych  klas będzie  z przygotowaniem  wojskowym.  Dyrektor  dodał,  że nie

będzie  to  jakoś  bardziej  obciążające  dla uczniów,  ponieważ  w pierwszym  roku  będzie  to 30

godzin,  w tym  IO teoretycznych,  a 20 praktycznych.  Godziny  teoretyczne  będą  prowadzone

przez  osobę,  która  ma  przygotowanie  do  prowadzenia  tych  zajęć,  natomiast  praktyczne  zajęcia

odbędą  się przy  współpracy  z wybraną  przez  Ministerstwo  jednostkę  wojskową  przydzieloną

do  tego  oddziału.

Ireneusz  Kozecki
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Radny  zapytał,  czy wyposażenie,  które  zostało  z lat,  w których  była  klasa mundurowa,

zostanie  wykorzystane  na potrzeby  tego  oddziału?

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  odpowiedział,  że nie posiada  wiedzy  na ten temat,  jakie  wyposażenie

pozostało.  Starosta  dodał,  że to sprawdzi.

Marek  Nyćkowiak

Dyrektor  PCUW  poinformował,  że również  nie posiada  takich  informacji,  ale dowie  się

i przekaże  informację  Radnemu.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

złożenia  wniosku  o zezwolenie  na utworzenie  oddziału  orzvzo, ,,  itowania  wojskowego  oraz

zobowiązania  do ponoszenia  kosztów  kształcenia  w oddziale  przygotowania  wojskowego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV/389/2023  w
sprawie  złożenia  wniosku  o zezwolenie  na utworzenie  oddziału  przygotowania  wojskowego

oraz  zobowiązania  do  ponoszenia  kosztów  kształcenia  w  oddziale  przygotowania

wojskowego.

10.  Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w  okresie  międzysesyjnym  wpłynęła  jedna

interpelacja,  która  była zamieszczona  na tabletach.  Była to interpelacja  z dnia  20 stycznia,

która  wpłynęła  do Starostwa  30 stycznia.  Interpelację  złożył  radny  Adam  Pilc wraz  z Klubem

Radnych  Polskiego  Stronnictwa  Ludowego.  Interpelacja  dotyczyła  nieprawidłowości  w

funkcjonowaniu  aptek  na terenie  powiatu  nowotomyskiego.  Przewodnicząca  odczytała

odpowiedź  na interpelację  i dodała,  że wcześniej  pojawiały  się  na forach  internetowych  różne

informacje  od  mieszkańców  na  temat  nieprawidłowości  w  funkcjonowaniu  aptek,  w

szczególności  w  okresie  świąteczno  -  noworocznym  oraz  w  okresie  późniejszym.

Przewodnicząca  dodała,  że na stronie  internetowej  Starostwa  było  wystąpienie  Starosty

Nowotomyskiego  z sprawie  aptek  i wszystkie  informacje  dla mieszkańców  są  na bieżąco

umleSZCZane.

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr 15  do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś z radnych  chciałby  teraz  złożyć  zapytanie  bądź

interpelację?

W dyskusji  wzięli  udział:
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Ireneusz  Kozecki

Radny  odczytał  interpelację  w  sprawie  rozliczenia  ilościowo

zagospodarowania  drewna  pochodzącego  z wycinki  na mieniu  Powiatu.

Kserokopia  zapytania  stanowi  załącznik  nr 16  do protokołu.

kwotowego

Przewodnicząca  przekazała  interpelację  na ręce  pana  Starosty  i zapytała,  czy ktoś  z

radnych  chce  jeszcze  złożyć  zapytanie  lub interpelację?  Nikt  się  nie zgłosił.

11.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w  pierwszej  kolejności  udziela  głosu  panu

Adamowi  Cukier  -  Radnemu  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego,  a następnie  radni  mogą

zgłaszać  się do dyskusji.

W dyskusji  wzięli  udział:

-  Adam  Cukier

Radny  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  na wstępie  pogratulował  sprawnego

prowadzenia  sesji.  Radny  dodał,  że sesje  Sejmiku  przeważnie  są bardzo  długie  i różnią  się  od

tej  sesji  walką  polityczną.  Radny  zauważył,  iż widać,  że radnym  powiatowym  zależy  na dobru

Powiatu  Nowotomyskiego.  Radny  poinformował,  że w Wolsztynie  zrodziła  się  inicjatywa,  gdzie

były  Starosta  Wolsztyńskii  Radny  spotkali  się  w sprawie  sprawnego  działania  służby  zdrowia.

W Wielkopolsce  zachodniej  są trzy  powiaty:  Wolsztyński,  Grodziski  i Nowotomyski,  gdzie

funkcjonują  szpitale  i są oddziały  w tych  szpitalach  funkcjonujące  znakomicie,  ale też  takie,

które  mają  kłopoty.  Radny  dodał,  że w Wolsztynie  był  dobrze  działający  oddział  dziecięcy,  ale

został  zamknięty  z uwagi  na brak  kadry  lekarskiej.  Powstała  propozycja,  aby radni  z trzech

powiatów  spotkali  się  i porozmawiali,  co by można  było  zrobić,  żeby  mieszkańcy  tych  trzech

powiatów  byli lepiej  obsłużeni  jeżeli  chodzi  o szpitale.  Radny  zasugerował,  że szpitale  mogłyby

wyspecjalizować  się  w  jakichś  dziedzinach  i byłoby  to  z korzyścią  dla mieszkańców.  Radny  wie,

że jeżeli  chodzi  o pracowników  szpitali  to byłoby  trudniej,  ale taka  inicjatywa  mogłaby  się

urodzić,  bo chodzi  o około  170  tys. mieszkańców.  Radny  poprosił,  aby Komisja  Zdrowia

przedyskutowała,  czy warto  się  spotkać,  bo według  Radnego  warto,  a oprócz  oświaty,  zdrowie

jest  jedną  z najważniejszych  funkcji  do spełnienia  przez rady powiatów.  Radny  pochwalił

samorząd  wielkopolski,  bo po stronie  dochodowej  i wydatkowej  jest  około  2 mld  zł i za to coś

zrobią.  W ubiegłym  roku  został  otwarty  szpital  dziecięcy  na ulicy  Wrzoska,  w którym  są

znakomici  lekarze,  sprzęt  i obsługa.  Według  Radnego  był  to największy  sukces  samorządu

wielkopolskiego  od momentu  powstania.  Co roku  w budżecie  Wielkopolski  poważną  kwotę

przeznacza  się  na leczenie  niepłodności  metodą  in vitro.  Radny  wie, że jest  to metoda

kontrowersyjna  dla niektórych  osób,  ale demografia  w Polsce  jest  w tragicznej  sytuacji  i rodzi

się  bardzo  mało  dzieci.  W ubiegłym  roku  urodziło  się  tyle  dzieci,  co w roku  1945  -  ostatnim

roku wojny.  Radny  poleca,  aby samorządy  współuczestniczyły  w leczeniu  in vitro  i jest

zwolennikiem,  aby to leczenie  było  darmowe.  Radny  ma nadzieje,  że inni radni  go poprą.

Następnie  Radny  nawiązał  do tematu  obwodnicy  z wiaduktem.  Radny  dodał,  że na forum

Sejmiku  stworzyła  się  koalicja:  radna  z PSL pani Zofia Szalczyk,  pan  Henryk  Szymański

reprezentujący  Koalicję  Obywatelską  oraz  sam Radny.  Koalicja  lobbuje,  aby w tegorocznym
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budżecie  znalazła  się ta droga,  bo także  przedstawiciele  PIS są  za tym.  Wszyscy,  którzy

zasiadają  w Sejmiku  są  za tym.  Chodzi  o przygotowanie  dokumentacji.  Radny  dodał,  że

Burmistrz  Nowego  Tomyśla  staje  na głowie  w  tej  sprawie,  a wszyscy  wiedzą,  że w październiku

są wyboryi  radnych  z PIS można  zdopingować  żeby  w budżecie  województwa  wielkopolskiego

umieścić  tą  pozycję,  bo  wtedy  sprawa  byłaby  załatwiona.  Kadencja  jest  do kwietnia  przyszłego

roku  więc  można  się jeszcze  wykazać.  Na zakończenie  Radny  życzył  wszystkim  mieszkańcom

Powiatu  Nowotomyskiego  wielu  sukcesów,  informując,  że z tym  terenem  Radny  jest  bardzo

mocno  związany,  bo odchodził  na emeryturą  z firmy,  która  mieści  się na terenie  Zbąszynia.

-  Renata  Gruszka

Przewodnicząca  podziękowała  za słowa  uznania  za sprawną  pracę  i dodała,  że w

poprzednich  kadencjach  i w obecnej  został  wypracowany  model,  gdzie  wszystkie  problemy  są

dyskutowane  na komisjach,  aby posiedzenia  Rady  przebiegały  sprawnie.  Zaangażowanie

wszystkich  radnych  jest  ogromne,  radni  pracują  nie tylko  na komisjach,  ale także  wśród

społeczności  lokalnej.  Radni,  którzy  mają  możliwości  wesprzeć  nasze  plany  gdzieś  wyżej,

podejmują  takie  działania.  Następnie  Przewodnicząca  nawiązała  do  propozycji

przebranżowienia  i ukierunkowania  poszczególnych  szpitali  i poinformowała,  że jest  to  temat,

który  w Powiecie  od kilku  kadencji  się przewija.  Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu

Wicestarostę  Nowotomyskiego,  który  w tę  sprawę  jest  najbardziej  zaangażowany  i wie

dlaczego  pomysł  połączenia  i wyselekcjonowania  oddziałów  poszczególnych  szpitali  chwilowo

nie  jest  realizowany.  Wicestarosta  uczestniczył  także  w  rozmowach  na  szczeblu

ministerialnym.

-  Marcin  Brambor

Wicestarosta  poinformował,  że  słowa,  które  wybrzmiały  od Radnego  Sejmiku  i

rozmowy  ze Starostą  Wolsztyńskim  świadczą  o tym,  że taka  współpraca  i połączenie  jest

najlepszym  rozwiązaniem.  Sprawy  nabrały  tempa  w 2019  roku,  kiedy  był  niekonstytucyjny

przepis  mówiący  o tym,  że za wynik  finansowy  odpowiada  organ  założycielski.  Wicestarosta

dodał,  że zaczęto  szukać  rozwiązań  i odbyło  się spotkanie  Zarządów  Powiatów  w Nowym

Tomyślu.  Obecni  byli  przedstawiciele  Zarządu  Powiatu  Wolsztyńskiego,  Grodziskiego  i

Nowotomyskiego.  Jednym  z tematów  było  to,  że w Polsce  jest  za dużo  szpitali,  jednak  Zarządy

doszły  do wniosku,  że nie  jest  za dużo  szpitali,  ale za dużo  oddziałów  i należałoby  jakoś  to

zorganizować.  W tym  celu  Rady  Powiatów  podjęły  stosowne  uchwały  w sprawie  podjęcia

wspólnych  działań  mających  na celu  szukanie  rozwiązań  w tym  zakresie,  związanych  między

innymi  z konsolidacją  zakresów.  Wicestarosta  dodał,  że wszystkie  trzy  Powiaty  były  zgodne  co

do  takich  działań  i konsolidacji,  aby  przeprowadzić  konsolidację  jako  taki  program  pilotażowy

w Polsce,  żeby  pokazać,  że może  funkcjonować  Regionalne  Centrum  Zdrowia  dla populacji

około  150-170  tys.  mieszkańców.  W  tej  sprawie  udano  się do Ministerstia  Zdrowia.  Niestety

napotkano  problemy  związane  z brakiem  uregulowań  prawnych  w ustawie  o działalności

leczniczej.  Nie było  uregulowań,  które  w sposób  obiektywny  i sprawny  mówiłby  o tym,  że

każdy  z Powiatów  miałby  zapewnioną  właściwą  reprezentację  w tym  organie.

0 godzinie  14.20  salę obrad  opuścił  radny  Edwin  Pigla.

Na sali obecnych  18  radnych.

str. 16



Wicestarosta  dodał,  że wówczas  w ustawie  o działalności  leczniczej  była  mowa  o tym,

że jeden  z Powiatów  przejąłby  rolę  lidera  i byłby  odpowiedzialny  za zorganizowanie,  ale

Powiaty  doszły  do wniosku,  że jest  to niefortunne  rozwiązanie,  ponieważ  gdyby  Powiat

Grodziski  lub Nowotomyski  miał  podjąć  uchwałę,  że Powiat  Wolsztyński  ma być liderem  to

trudno  byłoby  za tym zagłosować.  Tak samo  byłoby  w każdej  innej  konfiguracji.  Zaczęto

zastanawiać  się  nad tym,  że może  warto  byłoby  zorganizować  porozumienie  między

powiatami  na podstawie  ustawy  o samorządzie  powiatowym,  gdzie w ramach  takiego

porozumienia  powołano  by taką  jednostkę.  Jednak  to niosło  za sobą  także  wiele  problemów

natury  finansowej,  ponieważ  należałoby  te jednostki  zlikwidować  bądź  zamknąć,  rozliczyć  i

wypłacić  odprawy.  W  międzyczasie  została  wprowadzona  tzw.  ustawa  łóżkowa,  która

wprowadziła  wymóg  ilościowy  dotyczący  zatrudniania  pielęgniarek,  w stosunku  do łóżek  w

szpitalach.  Gdyby  zdecydowano  się  na jeden  podmiot,  byłby  to duży  problem  bo na rynku  nie

ma tylu  pielęgniarek.  Wicestarosta  oznajmił,  że problemy  kadrowe  dotyczą  również  lekarzy.

Wicestarosta  dodał,  że co jakiś  czas odbywają  się  spotkania  przedstawicieli  samorządów  i

Zarządów  oraz  dyrektorów  szpitali  i są szukane  optymalne  rozwiązania.  Wicestarosta  dodał,

że w Ministerstwie  Zdrowia  toczyły  się  prace  nad ustawą  o zmianach  właścicielskich  i

Ministerstwo  kontaktowało  się  z nami,  z pytaniem,  z jakimi  problemami  się  spotykaliśmy,  co

stało  na przeszkodzie,  że nie doszło  do konsolidacji  tych  szpitali.  Była propozycja  żeby  włączyć

zespół  samorządowy  do zespołu  parlamentarnego,  aby  podzielić  się  swoimi  uwagami,  jednak

do dnia  dzisiejszego  ta ustawa  nie została  uchwalona.  Jest przygotowany  plan  transformacji

dla województwa  wielkopolskiego,  który  idzie  w kierunku  konsolidacji.

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  dodała,  że Radny  Sejmiku  poruszył  także  temat  szpitala  dziecięcego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że nowotomyski  oddział  dziecięcy  współpracuje  z tym

szpitalem,  współpraca  jest bardzo  dobra  i na bardzo  wysokim  poziomie.  Przewodnicząca

dodała  również,  że Radny  Sejmiku  poruszył  również  temat  sprawy  najbardziej  newralgicznej

dla mieszkańców  powiatu,  a przede  wszystkim  Gminy  Nowy  Tomyśl,  czyli  sprawę  wiaduktu.

Przewodnicząca  podziękowała  za zainteresowanie  tym  tematem  i stwierdziła,  że bardzo

wszystkim  zależy  na tym,  aby  radni  lobbowali  za tym,  żeby  budowa  wiaduktu  i przebudowa  tej

drogi  znalazła  się w tegorocznym  budżecie.  Przewodnicząca  podziękowała  panu  Cukier  za

wystąpienie  i przybycie  na dzisiejszą  sesję.

0 godzinie  14.25  na salę obrad  przybył  radny  Edwin Pigla.

Na sali obecnych  19 radnych.

Ireneusz  Kozecki

Radny  poinformował,  że otrzymał  odpowiedź  na swoje  zapytanie  w  kwestii

kompleksowej  przebudowy  ronda  w Trzciance.  Radny  zapytał,  czy przebudowa  jest już

zakończona?

Andrzej  Wilkoński

Starosta  odpowiedział,  że prace  miały  trwać  do końca roku,  jednakże  napotkano

pewne  problemy.  W  międzyczasie  pojawiła  się  sprawa  wyniesionego  przejścia,  co
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komplikowało  sprawę,  ale odeszliśmy  od tego  ponieważ  to nie pasuje  do całej koncepcji.

Jednakże  większość  prac  jest  już  wykonana.

Ireneusz  Kozecki

Radny  skierował  zapytanie  do Komendanta  Powiatowego  Policji  i poinformował,  że

otrzymuje  na swój  numer  telefonu  połączenia  z telefonów  komórkowych,  które  w momencie

odbioru  okazuje  się, że taki  numer  nie istnieje.  Radny  zapytał,  czy jest  to jakieś  zagrożenie

związane  z wykorzystywaniem  telefonu  komórkowego  do innych  celów?

Mirosław  Gogołek

Komendant  Powiatowy  Policji  odpowiedział,  że prawdopodobnie  chodzi  o dialer.

Firmy  na zasadzie  automatu  generują  numer,  który  dzwoni  na poszczególne  numery  i jest

przedstawiona  jakaś  informacja  reklamowa,  natomiast  w momencie,  kiedy  osoba  chce

oddzwonić,  ten  numer  już  nie  funkcjonuje.  Jest  to problem,  który  dotyczy  praktycznie  każdego

z mieszkańców.  W kwestii  oszustw,  które  tą drogą  się rozprzestrzeniają  istnieje  pewne  ryzyko,

najbardziej  w nawiązywaniu  kontaktu  w kierunku  przejęcia  konta  bankowego.

Ireneusz  Kozecki

Radny  zapytał,  skąd dostęp  do prywatnych  numerów  telefonów  komórkowych?

Mirosław  Gogołek

Komendant  Powiatowy  Policji  odpowiedział,  że jest  tak, że każdy  z nas podpisuje

określone  umowy  z różnymi  firmami,  czy też zawiera  umowy  konsumenckie,  gdzie  wyraża

zgodę  na przetwarzanie  swoich  danych  osobowych.  Te dane  są później  w obrocie.  Numery  są

wybierane  losowo  lub z takiego  obrotu.  Pan Komendant  dodał,  że firmy  również  handlują

takimi  danymi  osobowymi.

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  dodała,  że jest  generalna  zasada,  żeby nie odbierać  telefonów  z

numerów,  których  nie znamy.  Przewodnicząca  sama  się przekonała,  że dokonując  zakupów  w

internecie  nie można  zawrzeć  umowy,  jeżeli  nie wyrazi  się zgody  na udostępnianie  danych

osobowych,  akceptując  regulamin  i ten  numer  telefonu  gdzieś  w przestrzeni  internetowo  -

telekomunikacyjnej  istnieje.

Zbigniew  Markowski

Radny  poinformował,  że usłyszał  na sesji informację,  że jeżeli  dokumentacja  na

wiadukt  będzie  skończona,  to  wiadukt  zostanie  wprowadzony  do budżetu  jeszcze  w tym  roku.

Fakt  jest  taki,  że nasz Burmistrz  działa  tak,  że dokumentacja  jeszcze  nie  jest  skończona.  Jadąc

w kierunku  Wolsztyna  to  jest  tragedia,  bo na przejeździe  kolejowym  stoi  się  niekiedy  40 min,

a nawet  godzinę.  Radny  chciałby  usłyszeć  konkrety,  ponieważ  w dniu  jutrzejszym  jest  sesja

Rady Miejskiej  i radny  Markowski  powie  kolegom,  że był na sesji radny  Cukier,  który

powiedział,  że jak  będzie  dokumentacja  na wiadukt  w tym  roku,  to zadanie  zostanie  wpisane

do budżetu.

Adam  Cukier

Radny  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  poinformował,  że ma dobry  kontakt  z

panem  Burmistrzem,  który  jest  byłym  mieszkańcem  Wolsztyna.  Według  wiedzy  Radnego,

Burmistrz  staje  na głowie,  żeby  tę dokumentację  dokończyć,  bo jest  to inwestycja,  która  dla

Nowego  Tomyśla  będzie  czymś  ważnym.  Radny  dodał,  że jest  to  inwestycja  dotycząca  nie  tylko
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Nowego  Tomyśla,  ale także  Powiatu  Wolsztyńskiego  i Powiatu  Grodziskiego.  Radni  z tych

trzech  powiatów  powinni  się starać  i wspierać.

Zbigniew  Markowski

Radny  poprosił,  aby  Radny  Sejmiku  potwierdził,  że jak  będzie  dokumentacja,  to  będzie

wiadukt.

Adam  Cukier

Radny  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  poinformował,  że na 99 % może

powiedzieć,  że gdy  będzie  dokumentacja  z pozwoleniem  na budowę  to na pewno  zadanie

wejdzie  do  tegorocznego  budżetu.  Według  wiedzy  Radnego  jest  to  inwestycja  około  dwuletnia

i jeżeli  wejdzie  do budżetu  to  będzie  dokończona.

Zbigniew  Markowski

Radny  zwrócił  się  do Komendanta  Powiatowego  Policji  i poprosił  o spotkanie  w

obecności  Komendanta  Ruchu  Drogowego,  ponieważ  Radny  obserwował  interwencję  Policji

na mieście  i był  zaskoczony  zaistniałą  sytuacją.

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  poprosiła  radnego  Markowskiego,  aby  po  sesji  umówił  się  z

Komendantem  i z tego  co Przewodnicząca  pamięta,  to  Komendant  przyjmuje  interesantów  w

poniedziałki.

-  Sylwester  Kamyszek

Radny  poinformował,  że z tego  co pamięta,  w budżecie  Sejmiku  jest  zapisana  kwota

250.000,00  zł, czyli  tyle  co  w  budżecie  Powiatu  Nowotomyskiego  i są  to  środki  na

opracowywanie  dokumentacji.  Radny  zapytał,  o jakiej  kwocie  mówimy,  żeby  inwestycja  się

znalazła  w tegorocznym  budżecie  Sejmiku?  Radny  zgadza  się  z tym,  że jest  to zadanie

wieloletnie,  ale czy Samorząd  Województwa  jest  w stanie  wygospodarować  dość  pokaźną

kwotę?

Adam  Cukier

Radny  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  poinformował,  że zawsze  jak są

robione  zmiany  w budżecie  to również  dokonywane  są  zmiany  w Wieloletniej  Prognozie

Finansowej  (WPF).  Zadanie  musi  wejść  do  WPF  o ile będzie  pozwolenie  na budowę.  Kwota  jest

na pewno  wielomilionowa.

Ireneusz  Kozecki

Radny  zwrócił  się z pytaniem  do radnego  Adama  Frąckowiaka  oraz  radnego  Sylwestra

Kamyszka,  jako  przedstawicieli  PIS i zapytał,  dlaczego  w przypadku  tej  inwestycji,  tak  długo

trwa  wydawanie  pozwolenia  na budowę  przez  Wojewodę  Wielkopolskiego?

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  zapytała,  czy  to  pytanie  ma związek  z budową  wiaduktu?

Ireneusz  Kozecki

Radny  poprosił  o zintensyfikowanie  działań,  które  pozwoliłyby  na  przyspieszenie

wydania  pozwolenia  na budowę.

Sylwester  Kamyszek

Radny  zwrócił  uwagę,  że w Radzie  Powiatu  Nowotomyskiego  nie  działa  się  politycznie

to  jest  prawda.  Gdyby  tak  było,  to Radny  uważa,  że za przedłużeniem  kadencji  głosowali
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rządzący,  a nie  głosowali  ci, którzy  dzisiaj  aktualnie  sprawują  władzę  w Sejmiku  Samorządu

Wojewódzkiego.  Logicznie  rzecz  ujmując,  kadencja  samorządu  dla niektórych  musiałaby  się

skończyć  jesienią  tego  roku,  a dla  tych  którzy  głosowali  za przedłużeniem  kadencji  musiałaby

się  skończyć  wiosną  przyszłego  roku.  Wpływu  na decyzję  organów  wydających  decyzję  nikt  z

nas nie ma. Sami  widzimy  z jakimi  komplikacjami  zmaga  się  Powiat  Nowotomyski  przy

opracowywaniu  dokumentacji  na bardzo  duże  zadanie,  które  jest  niezbędne  i konieczne  w

Powiecie  Nowotomyskim,  czyli  na drogę  Opalenica  -  Lwówek.

-  Renata  Gruszka

Przewodnicząca  zamknęła  dyskusję  i poinformowała,  że chciałaby,  aby  na kolejnych

sesjach  też  tak  było,  że obojętnie  z jakiej  listy  się  startowało  w  wyborach,  niezależnie  od  tego,

czy  ktoś  z radnych  chce  w przyszłości  startować  na następne  kadencje,  aby  robić  wszystko  dla

dobra  Powiatu,  jego  mieszkańcówi  żyć  w zgodzie.  Na zakończenie  Przewodnicząca  st-wierdziła,

że wizyta  Radnego  Sejmiku  urozmaiciła  dzisiejszą  sesji,  ponieważ  w porównaniu  do sesji  Rady

Miejskiej,  sesje  Rady  Powiatu  są bardzo  spokojne,  a czasami  wręcz  nudne.  Przewodnicząca

dodała,  że zbliża  się czas  na składanie  oświadczeń  majątkowych.  Kolejna  sesja  planowana  jest

w dniu  29 marca  br. o godzinie  13.00.

Na zakończenie  o głos  poprosił  Starosta  Nowotomyski,  który  podziękował  Radnemu

Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  i stwierdził,  że rozumie  Radnego,  że chce  aby  doszło

do spotkania  z samorządem  powiatowym.  Starosta  dodał,  że w większości  ze wszystkim  się

zgadzamy,  a jak  dołączymy  do  tego  kolegów  z ościennych  samorządów,  to  może  więcej  spraw

uda  się zrealizować.  Starosta  dodał,  że być może  jak  się uda  zrobić  dokumentację  na drogę

Opalenica  -  Lwówek,  to może  złożymy  wniosek  do Marszałka  na budowę  tej  drogi  bo ona

będzie  mniej  więcej  tyle  samo  kosztować  co wiadukt  i zobaczymy  jakie  zwycięży  lobby  albo  jak

to  zostanie  ocenione.  Starosta  dodał,  że to  tak  na marginesie,  ale  na pewno  te  dwie  rzeczy  są

potrzebne.  Starosta  poinformował,  że to  co powiedział  Radny  Sejmiku  jest  jak  rzecz  święta,

jest  dobra  atmosfera  w Sejmiku  i wszystko  zmierza  do  tego,  że w ciągu  dwóch  lat  powinno  to

zadanie  być  zrealizowane.

12.  Zamknięcie  XLV  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  o godz.  14.41  zamknęła  obrady  XLV  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  XLV sesji Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 17  do protokołu.

PRZEWODNtCZĄCA  RADY

Renata C;ruszka
Przygotował(a):  Patrycja  Dembniak,  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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